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Boligudvalget

Til:

Dato:

Økonomi- og erhvervsministeren

12. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 46

Ministeren bedes kommentere artiklen fra Politiken "Boligbyggere gambler 

med forsikringen", jf. vedhæftede link og særligt forholde sig til: 

- Om ministeren er tilfreds med ordningen.

- Om ministeren vil være med til, at der også ved fagenterprise skal være 

byggeskadeforsikring. 

- Om ministeren er tilfreds med kommunernes byggesagsbehandling, når det 

viser sig, at " at de ikke stiller krav om, dokumentation for, at der virkelig er 

tale om selvbyggeri eller fagenterprise."

- Og om dette kan have sammenhæng med den såkaldte afbureaukratisering 

af den kommunale byggesagsbehandling, som blev gennemført pr. 1. januar 

2009?

http://politiken.dk/tjek/penge/boligokonomi/article823687.ece

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna Westerby (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nanna.Westerby@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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